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Abstract (en)
[origin: WO2018192823A1] The invention relates to an angle grinder (200) having a gear neck (210) for connecting a dust hood (100, 100') provided
with a flange (90), the angle grinder (200) having a sensor unit (20) by means of which the type of dust hood (100, 100') connected to the angle
grinder (200) can be detected. The angle grinder (200) also has rotation direction control electronics (230) which are signal-connected to the sensor
unit (20) such that the rotation direction (GGD, GLD) of a cutting disc (220) of the angle grinder (200) is specified depending on the dust hood type
detected by the sensor unit (20).

Abstract (de)
Trennschleifer (200) mit einem Getriebehals (210) zum Anschließen einer mit einem Flansch (90) ausgestatteten Staubhaube (100, 100'), wobei der
Trennschleifer (200) eine Sensoreinheit (20) aufweist mittels der detektiert werden kann, welcher Typ von Staubhaube (100, 100') am Trennschleifer
(200) angeschlossen ist, wobei der Trennschleifer (200) weiter eine Drehrichtungssteuerelektronik (230) aufweist, die mit der Sensoreinheit (20)
signalverbunden ist, derart, dass die Drehrichtung (GGD, GLD) einer Trennscheibe (220) des Trennschleifers (200) in Abhängigkeit des von der
Sensoreinheit (20) detektierten Staubhaubentyps vorgegeben wird.
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